



致：尊貴的客戶

關於：申請網上企業銀行服務

多謝貴公司申請本行網上企業銀行服務。現謹致函通知貴公司之申請已被接納。

閣下可立即登入 <http://hk.cmbchina.com> 下載「企業銀行」最新版本軟件,享用本行提供之網上理財服務。為保障客戶,請於兩週內簽收此回條確認已收妥所有用戶密碼及數字證書卡,以便啟動該項服務。如限期內沒有交回簽收回條,本行將會取消網上企業銀行服務之申請。

如有任何查詢,請與您的客戶服務經理聯絡。

招商銀行 香港分行 謹啟

(此通知書為電腦列印,無需簽署)

Dear Customer,

Re: Application for Corporate Internet Banking Services

Thank you for your application for the Corporate Internet Banking Services with our bank. We would like to advise you that your application has been accepted.

Please visit our website at <http://hk.cmbchina.com> to download the latest setup program of our Corporate Internet Banking Services. To activate the service, you have to **sign and return** this letter to us **within two weeks** to confirm all user's passwords and U-KEYS are well received. Otherwise the service may be cancelled.

Should you have any queries, please feel free to contact your relationship manager.

China Merchants Bank Co Ltd, Hong Kong Branch

(This is a computer-generated advice, no signature is required.)

致：招商銀行香港分行

To: China Merchants Bank Co Ltd, Hong Kong Branch

本公司確認所有密碼及數字證書卡已安全收妥。

We confirm that all user's passwords and U-KEYS have been well received.

授權簽署人簽署 Authorized Signature(s): _____

(與銀行紀錄一致 Corresponding to the Bank's record)

公司名稱 Company Name: _____

客戶編號 Customer ID: _____

日期 Date: _____